

الإحصاء الفلسطيني يطلق قاعدة بيانات مصفوفة مؤشرات التنمية المستدامة (SDGs) في فلسطين

رام الله - 2019/07/08 - ضمن سياسة الجهاز المركزي للإحصاء الفلسطيني في نشر البيانات باستخدام وسائل نشر حديثة، أطلق الجهاز قاعدة بيانات مصفوفة مؤشرات التنمية المستدامة SDGs في فلسطين وإتاحة استخدامها للجميع، وتتضمن البيانات الوصفية للمؤشرات وكذلك جداول البيانات على شكل سلاسل زمنية للمؤشرات التي تم الاستناد إلى مصادر وطنية في توفير بياناتها. وكذلك تتيح هذه القاعدة إمكانية الوصول إلى بيانات دولة فلسطين المنشورة على الصفحة الإلكترونية لقسم الإحصاء في الأمم المتحدة. يهدف هذا النشاط إلى خدمة المخططين ورسمي السياسات في الإطلاع على سير التقدم نحو أهداف التنمية المستدامة إحصائياً لأغراض التخطيط المناسب واتخاذ القرار المبني على البيانات والمعطيات الواقعية.

للوصول إلى قاعدة منصة البيانات يمكن الضغط على الرابط التالي:

<https://www.pcbs.gov.ps/mainSDGsAr.aspx>

The Palestinian Central Bureau of Statistics (PCBS) launch the database of SDGs indicators in Palestine

Ramallah – 2019/07/08 - Within the framework of the Palestinian Central Bureau of Statistics (PCBS) policy of disseminating data using modern tools of dissemination, PCBS has launched the database of SDGs indicators and made it available for all; it includes metadata for indicators as well as data tables in the form of time series that were based on national sources. Moreover, this database provides the ability to access the website of the United Nations Statistics Division for the State of Palestine. This product aims to serve planners and policy makers in the process of progressing the sustainable development for appropriate planning and evidence based decision-making.

To access the database platform, please check the link:
<https://www.pcbs.gov.ps/MainSDGs.aspx>